
Banehegnet den 12. september 2016

             Referat af  afdelingsbestyrelsesmøde den 8. september 2016

Deltagere: Lena Toftlund, Helen Østergaard. Jytte Rtasmussen, Marianne Albrecht, Tage 
Vestergaard, Torben Wolff, Inger Bendtsen
Fra driften: Steen Bolbroe Jørgensen, Ken Bruzelius Larsen

Punkt 1: Valg af dirigent: Tage Westergaard

Punkt 2.  Valg af referent: Inger Bendtsen
 
Punkt 3. Godkendelse af dagsorden: Godkendt

Punkt 4. Godkendelse af referater: Godkendt

Punkt 5. Nyt fra driften:

a) Aktivitetslister/budget – indkomne forslag. Oprydning i havemøbelrum ikke 
tilfredsstillende, der udsendes nyt varsel om oprydning. Der er fuld gang i maling af 
støttemure og sokler. 
Hegn ud for nr. 4 ikke repareret, Ken følger op. Ken har indhentet priser på sikring af 
kælderdøre som kan køres sammen med vaskerisystemet, men da vaskeriet snart skal 
renoveres, mener vi ikke, at de 2 systemer skal  kobles sammen. Der arbejdes videre med 
løsningsmuligheder.
Der vil blive forelagt forslag til højde på havehegn på beboermødet i foråret. Vaskepladsen 
til arbejdsredskaber og biler er stadig under udarbejdelse.
I forbindelse med den nye affaldsordning arrangeres et tema-beboermøde, hvor 
Agendacentret vil informere om ordningen og vise løsningsmodeller til sortering i 
køkkenerne. Dato oplyses senere.
Indkøb af nyt inventar til beboerlokalet diskuteret og forslag til beboermødet  udarbejdet.

b) Opfølgning af igangværende sager: Bo-Vest ønsker en diskussion i afdelingerne om 
effektiv drift, og der vil blive afholdt møde med bestyrelsen og repræsentanter for Bo-Vest. 
Forslag til datoer sendt til Bo-Vest.

c) Spørgsmål til driften: Oprydning på terrasser/haver samt hække der indvendig ikke er 
klippet. Ken kontakter de pågældende beboere. Klage over støj fra beboerlokale, beboeren 
kontaktes.

d) Kriterier for udlejning: Bestyrelsen vil bibeholde den gamle ordning med nummersystem.

Punkt 6. Udvalg: Der deltog 53 beboere i den årlige skovtur.

Referent
Inger Bendtsen




